
Protokoll 6, verksamhetsåret 2024 
  
  

  
Protokoll fört vid styrelsesammanträde i Brantens Byalag (814000-3495) 9 september 
2024 
  
  
Närvarande:  
Dag Larsson, ordförande    
Anna Sandberg, sekreterare   
Magnus Holmer, kassör  
Ulrika Lorentzi, ledamot  
Anna Thunell Hultman, ledamot  
Michel Hager, suppleant  
Alexander Osbjer, suppleant  
 
  
§ 1 Mötets öppnande   
Ordförande förklarade mötet öppnat.  
  
§ 2 Godkännande av dagordning   
Förslaget till dagordning godkändes.   
 
§ 3 Avrapportering/beslutspunkter 

Aktiviteter sedan vårt senaste styrelsemöte 
a. Ångbåtsbryggan: avfendringen är klar och vi har fått beviljat bidrag från 

regionen.  
b. Underhåll av A- och B-bryggorna: renoveringar har skett, bland annat en 

tillfällig renovering på A-bryggan. Arbetet med att förbättra A kommer att 
fortsätta. Bryggkommittén planerar att inkomma med underlag med förslag till 
åtgärd och väntade kostnader. Vid B-bryggan har stenkistan lagats.  

c. Grovsopor: Ulrika Lorentzi tar kontakt med kommunen om situationen kring 
grovsopbåten och för fram problematiken med att vissa av containrarna ofta är 
fulla när båten kommer till vår ö i augusti.  

d. Vägunderhåll: en bit av vägen mellan a-bryggan och badstranden är lagad med 
grus och duk. Vi har begränsad mängd grus kvar. 

e. Återstående installationer av avloppsanläggningar: vi får räkna med att 
grävmaskiner arbetar på ön och att vägarna blir påverkade minst ett par år till.  

f. Den ena 7-knops-skylten är uppsatt på Skärgårdarna. Den andra skylten 
kommer att ersättas nästa år.  

g. Älgkon och kalven: efter kontakt med kommunens viltvårdare fick den 
tragiska historien ett relativt lyckosamt slut utan att viltvårdarna behövde 
ingripa.  
 

 



§ 4 Webbredaktör 
Tina Lekås har uttryckt önskemål att bli avlöst. Dag Larsson tar kontakt med Nina Eriksson 
som är intresserad av att axla uppdraget.  
 
§5 Uppdatering av bryggregler. 
Bryggkommittén i samverkan med ordföranden arbetar med att uppdatera reglerna. Grunden 
till uppdateringar är för ökad tydlighet och hantering av föreningsmedlemmars båtar som är 
längre än de tillåtna 25 fot. Styrelsen beslutar att bordlägga beslutet till nästa möte. 

 
§6 Avrapportering etablering av underhållsplan av vägarna.  
Ett underlag är under beredning av en delegation ifrån styrelsen tillsammans med Lars-Erik 
Widén, sammankallande i vägkommittén. Underlaget är tänkt att genom beslut i styrelsen bli 
förnyad del i det ansvar som stadgarna ger styrelsen rätt att hantera. Styrelsen planerar att 
informera om underhållsplanen vid det kommande årsmötet.  
 
§7 Skapande av årshjul (vilka händelser/aktiviteter som sker under året)  
Årshjulet ska hållas till styrelsens viktiga datum. Syftet med ett årshjul är underlätta både för 
styrelsens och medlemmarnas planering. Ulrika Lorentzi gör ett förslag till årshjul.  

 
§8 Diskussionspunkter/beslut 

a. Styrelsearbetet 
Som stöd till styrelsen och webbredaktör behöver vi utveckla gemensamma 
kommunikationsprinciper. Frågan kommer tas vid kommande styrelsemöte.  
 

b. Avvattning i anslutning till tomt 1 och 2.  
Ambitionen är att skapa samsyn kring vad vi ser som föreningens ansvar i 
frågan, redovisning av de förslag som lagts fram samt överväganden kring om, 
och i så fall hur och när vi väljer att agera i frågan. Ett möte är inbokat med 
kommunens vattenstrateg och berörda fastighetsägare inklusive föreningen. 
Styrelsen beslutar att Dag Larsson och Lars-Erik Widén deltar i mötet 
 

c. Parkeringsplatsen. 
Beslut om utformning av enkät till medlemmarna för att fånga hur 
parkeringsplatsen används. Enkätundersökningens resultat är tänkt att 
användas som budgetunderlag 2024 och underlag till eventuell omförhandling 
av arrendeavtal. Beslut: utformning och genomförande bordlägges till nästa 
möte.  
 
 

d. Döda granar invid transformatorstationen vid tomt 41. Styrelsen uppdrar åt 
Naturvårdskommittén att anlita extern part för att ta ned granarna till en summa av 
6 000 kronor.  

e. Kom ihåg att: 
- sopboden ska låsas direkt efter sista sophämtningen som sker i vecka 45. 
- badstegarna (alla utom den vid Waxholmsbryggan) ska tas upp ur vattnet, styrelsen 
ger bryggkommittén i uppdrag att göra detta.  



 
§ 7 Övriga frågor 
Styrelsen fortsätter kommunikationen med markägaren angående parkeringen i Sollenkroka 
by. 
 
§ 8 Nästa möte 
Dag Larsson återkommer via mail med förslag på datum.  
 
§ 9 Mötets avslutande  
Ordförande förklarar mötet avslutat.   
 
  
  
  
 
 
 
  
Vid protokollet    Justeras   
  
  
 
 
 
  
Anna Sandberg   Dag Larsson  
 
 
 
 


